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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 
 Incheiat astazi 22.09.2023 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari, convocat prin Dispozitia nr.188/15.09.2023, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie. La sedinta au participat si locuitori ai orasului Ocnele Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

 1. Proiect de hotarare privitor la : desemnarea reprezentantului Consiliului 
Local or.Oc.Mari in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale „Costea 
Marinoiu” Ocnele Mari pentru anul scolar 2023/2024; 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 2. Proiect de hotarare privitor la : acordarea unui mandat special 
reprezentatului Orasului Ocnele Mari în adunarea Generală a Asociației de Devoltare 
Intercomunitara “APA Valcea” în vederea exprimării votului cu privire la retragerea 
Comunei Sutești din cadrul Asociației și la incheierea actului adițional la Statutul 
Asociației, cu modifcările și completările ulterioare. 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 3. Proiect de hotarare privitor la : modificarea Organigramei si a Statului de 
functii ale aparatului de specialitate al Primarului Ocnele Mari. 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 4.Proiect de hotarare privitor la : aprobarea documentatiei tehnico-economice 
in etapa : Proiect tehnic de executie, a actualizarii devizului general, a indicatorilor 
tehnico – economici si a valorii de cofinantare pentru obiectivul de investitii 
“Reabilitare si modernizare strazi in orasul Ocnele Mari, derulat prin Programul 
national de investitii “Anghel Saligny”; 
  Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
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 5. Proiect de hotarare privitor la : alegere presedinte de sedinta pe lunile 
octombrie, noiembrie si decembrie 2023. 
 Initiator : Primarul orasului Ocnele Mari. 
 Intrebari – interpelari. 
 
 Ordinea de zi prezentata  a fost aprobata cu unanimitate de voturi.  
 S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 11.08.2023 
care a fost aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Domnul presedinte de sedinta da citire punctului 1 de pe ordinea de zi : Proiect 
de hotarare privitor la desemnarea reprezentantului Consiliului Local or.Oc.Mari in 
Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale „Costea Marinoiu” Ocnele Mari 
pentru anul scolar 2023/2024. 
 Domnul consilier local Hodorog Gheorghe propune ca reprezentant al 
Consiliului local sa fie domnul Nițescu Mihai. 
 Nemaifiind alta propunere domnul presedinte de sedinta supune la vot. Domnul 
Nitescu Mihai se abtine. Propunerea a fost aprobata cu 12 voturi “ pentru” si o 
“abtinere”. 
 S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare  privitor la 
acordarea unui mandat special reprezentatului Orasului Ocnele Mari în adunarea 
Generală a Asociației de Devoltare Intercomunitara “APA Valcea” în vederea 
exprimării votului cu privire la retragerea Comunei Sutești din cadrul Asociației și la 
incheierea actului adițional la Statutul Asociației, cu modifcările și completările 
ulterioare  
 A fost supus aprobarii proiectul de hotarare, care a fost aprobat cu 13 voturi 
„pentru”. 
 S-a trecut  la punctul 3 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la 
modificarea Organigramei si a Statului de functii ale aparatului de specialitate al 
Primarului Ocnele Mari. 
 Domnul consilier Chirca Gheorghe - Catalin nu este de acord cu aceasta 
modificare, deoarece trecerea intr-un grad superior inseamna si consumarea mai 
multor bani din bugetul local. 
 Cu cele spuse de domnul Chirca Gheorghe – Catalin sunt de acord si domnii 
consilieri locali : Pătru Mihai, Popescu Ileana, Bâzgă Marius – Constantin si Dobrin 
Marian – Ion. 

Domnul presedinte de sedinta supune votului proiectului de hotarare care 
intruneste un numar de 8 voturi „pentru” si 5 voturi „impotriva”. 
 S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la : 
aprobarea documentatiei tehnico-economice in etapa : Proiect tehnic de executie, a 
actualizarii devizului general, a indicatorilor tehnico – economici si a valorii de 
cofinantare pentru obiectivul de investitii “Reabilitare si modernizare strazi in orasul 
Ocnele Mari, derulat prin Programul national de investitii “Anghel Saligny”; 

Domnul consilier local Dobrin Marian–Ion spune ca, cofinantarea este 
neeligibila, si este de parare ca echipa de implementare de la proiectul de reabilitare a 
blocului M1 sa lucreze si la acest proiect. 

Doamna Andreescu Carmen raspunde ca in momentul de fata  proiectul 
“Reabilitare si modernizare strazi in or.Oc.Mari” derulat prin Programul national de 



 3 

investitii “Anghel Saligny”  este in faza de proiect tehnic si nu se pune problema 
echipei de implementare in proiectul de hotarare prezentat la acest punct. 

Domnul consilier local Fetele Danut spune ca functionarul public din cadrul 
compartimentului “urbanism, amenenajarea teritoriului” ar trebui sa mearga pe teren 
pe fiecare strada, sa verifice cum sunt facute rigolele de scurgere a apelor pluviale 
pentru a nu mai avea probleme cu cetatenii, asa cum au fost in trecut, cand apa nu se 
scurgea in rigole. 

Doamna Andreescu Carmen raspunde ca proiectantul va raspunde pentru 
neregulile din proiect. 

Domnul presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare care a fost 
adoptat cu 13 voturi “pentru”. 
 S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi : Proiect de hotarare privitor la 
alegere presedinte de sedinta pe lunile octombrie, noiembrie si decembrie 2023. 
 Domnul consilier local Nitescu Mihai propune ca presedinte de sedinta pe 
domnul Fetele Danut. 
 Nemaifiind alta propunere s-a trecut la vot, astfel au fost intrunite un numar de 
12 voturi “pentru” si o “abtinere”, in persoana domnului Fetele Danut. 
 S-a trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi : „Intrebari , interpelari”. 

Domnul Cirstea Victor, locuitor al or.Oc.Mari, ridica problema drumului la 
cele doua parcele de teren pe care le are in proprietate pe str.Strandului. Spune ca nu i 
s-a raspuns in termen la solicitarile adresate Primariei or.Oc.Mari. Sunt 5 ani de cand 
intreaba la Primarie sa i se comunice  care este calea de acces la cele doua terenuri. 

Domnul primar raspunde ca va cauta solutii de rezolvare a acestei probleme si 
se incearca intrarea in legalitate privind imprejmuirea Fundatiei „Inima pentru 
Inima”. 

Domnul Cristea Victor spune ca nu doreste sa fie daramat gardul la casa de 
copii, vrea sa rezolve aceasta problema amiabil.  

Nemaifiind alte probleme, domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA,                        SECRETAR GENERAL,                                        
                                 jurist 
               DINA CONSTANTIN                        MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
                                                                        
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
22.09.2023 
Red/dact/D.GH. 


